



2019“一带一路倡议”之
“Belt and Road Initiative”
越南短期学习调研项目

Short-term Study and Field Trip in Vietnam



越南河内国家大学

Vietnam National University, Hanoi

越南河内国家大学是越南最大的综合大学和研究中心，也是越南公认的最好的大学。该校位于越南首都河内，越南河内国家大学肩负着为国家工业化和现代化培养高素质人才的任务，在越南大学教育系统中占据着极其重要地位。

越南河内国家大学的宗旨是：培养高素质人才；推进先进科学与技术发展，革新和知识转移；引领越南教育改革。

目前越南河内国家大学共有本科学生超过 21000 名，硕士和博士生超过 10000 名，教职工一千多名。

VNU is the largest comprehensive higher education and research center in Vietnam, recognized as the best university in Vietnam. Located in Hanoi, capital of Vietnam, VNU is entrusted with the task of producing highly qualified human resources and talents for the industrialization and modernization of the country. VNU holds a special position in Vietnam's higher education system.

VNU has the mission of: Producing high quality human resources and cultivate talents; Promoting advanced science, technology, renovation and knowledge transference; and Playing the role of a pioneer in the reforming of Vietnam's higher education system.

Currently VNU has more than 21,000 undergraduate students and more than 10,000 graduate and doctoral students, with more than 1,000 faculty members.



项目概况

Introduction of Program

越南是中国近邻，也同为社会主义国家，又是“一带一路倡议”的人口大国，高速发展地经济体。非常值得中国优秀大学生对其有深入地了解。同时为了提高国际化意识，增加国际沟通与交流能力，因此举办 2019 年寒假“一带一路倡议”国之越南短期学习调研项目。旨在让参加学生对越南经济、文化、历史等方面有深度的了解。与此同时，通过中越大学生间亲密互动协作、共促友谊，以便增进中越民间文化交流

该短期学习调研项目由中国学生与越南学生以分组形式共同参与。该项目由大学课程、实地考察、企业互动讲座、社会文化采风等形式组成。结业仪式由各个小组总结发表、导师点评来完成全部调研。该项目由越南河内国家大学以及环球翔飞教育集团共同举办。

Socialist Republic of Vietnam, a close neighboring country of China, is a populous country of the “Belt and Road Initiative” with a rapid economic development. There are values in Vietnam that are worthy to learn from as college students. At the same time, in order to increase awareness of internationalization and international communication capabilities, the 2019 “Belt and Road Initiative” Short-term Study and Field Trip program is held. It aims to give participating students an in-depth understanding of economy, culture history of Vietnam. Meanwhile, through the close interaction and collaboration between college students of China and Vietnam, the friendship will be promoted so as the exchange of folk culture between China and Vietnam.

Chinese and Vietnamese students will jointly participate in this program in groups. This program consists of lessons, field trips, interact lecture with company, cultural experiences. On closing ceremony, there will be group presentation and comments from teachers. This program is co-hosted by Vietnam National University and Xiangfei Global Education Group.



项目行程

Program Schedule

| Schedule | | Morning 8:00-12:00 | Afternoon 14:00-17:00 | Evening 19:00-20:00 |
|---|-------|---|---|------------------------|
| Course study and Fieldtrips in Hanoi | Day 1 | Arrival in Hanoi | Check-in | Welcoming Dinner |
| | Day 2 | Opening Ceremony Orientation Campus tour Lesson: Introduction to Economy of Vietnam | Lesson: Daily Vietnamese Learning | Free time |
| | Day 3 | Lesson: Introduction to History of Vietnam | Conduct a theme research according to group topic freely | Free time |
| | Day 4 | Lesson: Priority Industry of Vietnam | Visit Hanoi University | Free time |
| | Day 5 | Lesson: Cultural Differences between Northern and Southern Vietnam | Lecture on Opportunity and Difficulty for Chinese Enterprises | Free time |
| | Day 6 | Lesson: Introduction to Diplomacy of Vietnam | Visit Vietnam National Museum | Free time |
| | Day 7 | Group Presentation Closing Ceremony | Free time | Free time |
| Returning | Day 8 | Returning | | |

关于本行程说明:调研内容及安排,以大学最终安排为准。可能存在部分调整。

Schedule above is customized comprehensively. The actual arrangement of university shall prevail. There are possibilities of adjustment.



项目详情

Program Details

项目时间: 2019年1月20日 - 2019年1月27日 (8天)

报名截止时间: 2018年12月15日

Program Time: January 20th, 2019 to January 27th, 2019 (8 days)

Deadline for application: December 15th, 2018

调研费用: 6800元人民币/人

Program Fee: 6800 RMB

费用包括: 学费、调研费、社会文化见学费、住宿费、海外医疗保险费, 邀请函国际邮递费, 邀请函费、签证费、市内交通费、在越早、午餐费。

费用不包括: 国际机票费、个人护照办理费, 国内交通费, 托运行李超重费, 个人购物消费, 在越期间晚餐费等其它“费用包括”以外的费用

Fee Includes: Tuition fee, fieldtrip fee, cultural experience fee, accommodation fee, oversea insurance, international delivery fee, invitation fee, visa application fee, transportation fee within cities, breakfasts and lunches in Hanoi.

Fee excludes: International flights, transportation outside of Hanoi, passport application fee, over-weight luggage fee, shopping, dinner in Hanoi, other fees that are not included.

报名条件:

全日制在读本科生, 研究生, 博士生

Requirements for applicants:

Current undergraduate, graduate students